



شركة ريسوت للأسمنت
Raysut Cement Company S.A.O.G

Esteemed Financial Services Authority and Respected Shareholders of Raysut Cement Co. (SAOG)
After Compliments,
The Board of Directors is pleased to inform you of the following;

Disclosure of Raysut Cement Co. (S.A.O.G) Board Meeting Resolutions

The eleventh and (extraordinary) meeting of the Board of Directors of Raysut Cement Company SAOG was held on Sunday, 6th July 2025, and the following resolutions were passed:

1. Approval of the appointment of a General Manager for Raysut Cement Plant- Salalah.
2. Acceptance of the resignation of the Group Chief Financial Officer, Mr. Ashraf Azmi Atmeh.
3. Approval of the appointment of a new Group Chief Financial Officer instead.

Furthermore, at the 12th Meeting of the Board of Directors, held on Thursday, 14 August 2025, the Board ratified the appointment of:

4. Mr. Khalid Ramis Mohammed Al Rawas as General Manager for Raysut Cement Plant- Salalah.
1. Mr. Raashid Ali as new Group Chief Financial Officer.

Mr. Khalid Al Rawas brings distinguished executive leadership with over 30 years of experience in banking, finance, and the cement industry. He has led numerous organizational transformations, delivering outstanding results in performance improvement, sales growth, and operational efficiency. He holds various certificates from international institutions. He is recognized for his integrity, leadership, and ability to drive sustainable growth.

Mr. Raashid Ali has extensive expertise in strategic restructuring and is a seasoned finance executive with over 30 years of international experience across the automotive, facilities management, real estate, and retail sectors. He has held senior leadership positions at DAMAC, Jumeirah International, and Renaissance. Mr.

الأفاضل/ هيئة الخدمات المالية ومساهمي شركة ريسوت للأسمنت (ش.م.ع.) المحترمين،،،

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،،،
يسر مجلس ادارة الشركة أن يخاطبكم بالآتي:

الإفصاح عن قرارات إجتماع مجلس ادارة شركة ريسوت للأسمنت (ش.م.ع.)

عُقد إجتماع مجلس الادارة الحادي عشر والطارئ لشركة ريسوت للأسمنت (ش.م.ع.) يوم الأحد الموافق 6 يوليو 2025 م ، وفيه تقرر الآتي:

1. الموافقة على تعيين مدير عام لمصنع شركة ريسوت للأسمنت- صلالة.
2. قبول استقالة الرئيس المالي للمجموعة، الفاضل/ أشرف عزمي عتمة.
3. الموافقة على تعيين رئيس مالي جديد للمجموعة بدلاً.

وفي إجتماع مجلس الإدارة الثاني عشر والذي انعقد يوم الخميس الموافق 14 أغسطس 2025م تمت المصادقة على قرار تعيين كلاً من:

1. الفاضل/ خالد بن رامس محمد الرواس- بمنصب مدير عام لمصنع شركة ريسوت للأسمنت- صلالة
2. الفاضل/ راشد علي- بمنصب الرئيس المالي الجديد للمجموعة.

يتمتع الفاضل/ خالد الرواس بقيادة تنفيذية بارزة وبخبرة تزيد عن 30 عاماً في مجالات البنوك والتمويل وصناعة الإسمنت. قاد العديد من التحولات المؤسسية وحقق نتائج بارزة في تحسين الأداء وزيادة المبيعات ورفع الكفاءة التشغيلية. وهو حاصل على برامج ودبلومات تنفيذية من مؤسسات دولية ويُعرف بتأهله وقيادته وقدرته على تحقيق نمو مستدام.

يتمتع الفاضل/ راشد علي بخبرة واسعة في إعادة الهيكلة الاستراتيجية، ويُعد مسؤولاً تنفيذياً متمرساً في المجال المالي بخبرة دولية تزيد عن 30 عاماً في قطاعات السيارات، إدارة المرافق، العقارات، والتجزئة. شغل مناصب قيادية عليا في مجموعة داماك، جيميرا إنترناشونال، وشركة النهضة.



شركة ريسوت للأسمنت
Raysut Cement Company S.A.O.G

Raashid Ali is also a Chartered Accountant, with deep expertise in financial operations, restructuring, mergers and acquisitions, capital raising, and corporate transformation.

These appointments aim to strengthen the company with high-caliber expertise that will enhance its capabilities and support the achievement of its strategic objectives.

Liyutha Mohamed Al Ismaili
Board Secretary

كما أن الفاضل/راشد علي محاسب قانوني معتمد، ولديه خبرة متعمقة في العمليات المالية، إعادة الهيكلة، الاندماجات والاستحواذات، جمع رأس المال، والتحويلات المؤسسية.

وتهدف هذه التعيينات إلى رفد الشركة بكفاءات عالية تسهم في تعزيز قدراتها وتحقيق أهدافها الاستراتيجية

ليوثة بنت محمد الإسماعيلي
أمين سر مجلس الإدارة

